
Van: 
“Born Martien" 

Verzonden: maandag 25 september 2023 11:13 

Aan: 
RS <A 

ni 
dtendelfland.nl>; GR 

DE RN 
o 
niddendelfland.nl> 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: 
FW: 

Gesprek 

Op 
verzoek van 

hierbij 
een tekst die ik 

gebruikte 
om 

vragen 
af te handelen die we meerdere malen 

binnenkregen 
en die ondertussen beantwoord 

zijn. 

(geanonimiseerd)

Met 

vriendelijke groet, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M.A.I. Born EMIA | Gemeentesecretaris 

- 

Algemeen 
directeur 

Anna 
van 

Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | 
Schipluiden 

| 
(O15) 

380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 

uitgeroepen 
tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het 

wereldwijde 
netwerk van 

gemeenten 
dat zich 

sterk maakt om de kwaliteit van leven te verbeteren. 

Kijk 
voor meer informatie 

op 
www.middendelfland.nl en 

www.cittaslow- 

nederland.nl. 
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Ga bewust 
om met 

het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt 
nodig is. 

Disclaimer 

Van: Born Martien 

Verzonden: 
maandag 

25 
september 

2023 13:12 

Aan: 

Me 

9 

nai.com> 

Onderwerp: 
RE: 

Gesprek 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Goedemiddag nr (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

U 
schreef 

in 
onderstaande mail 

vragen 
te hebben over een 

zienswijze. 
Ook merkt u 

op 
dat u de 

ontvangst 

maandagavond 
anders was dan 

u 
verwachtte. 

Verloop 
avond 

Het 

signaal 
dat u 

afgeeft 

ten aanzien 
van de 

ontvangst 
is 

meerdere malen 
binnengekomen. 

Het is 
zo dat 

beveiliging bij 
een samenkomst over 

opvang verplicht 

is 
als we hier ok medewerkers van het 

COA 

bij 

uitnodigen. 

Ook was het 
noodzakelijk 

om een 

toegangsbeleid 
te hanteren omdat de 

capaciteit 
in 

de zaal beschikbaar 

moest 

zijn 
voor de mensen 

uit 
de directe 

omgeving. 
Zonder de controle 

op 
de 

toegang 
was de kans 

groot 
dat 

de mensen 
uit 

de directe 
nabijheid 

een volle zaal zouden aantreffen. 
Dat 

dit voor onze 
gemeente 

niet 

gebruikelijk 

is 
dat 

klopt. 

We 

zagen 
echter 

geen 
andere 

opties 
die 

enigszins 
betaalbaar waren en ook 

praktisch 
uitvoerbaar. 

De sfeer in de zaal 
werd, 

zeker in het 
begin, 

niet 

goed aangevoeld 
door de 

gespreksleider. 
Er was een 

groot 

verschil 
tussen 

de 
toon 

van de 
vragen 

en de 
toon 

van de 
eerste reacties. 

Dat 
zijn 

we zeker 
met 

elkaar eens. 

De 

luchtigheid 
was 

ongepast 
en vervelend voor de sfeer 

op 
de avond. Het kwam het 

verloop 
en de inhoud 

van de avond 
niet ten 

goede. 

Vragen 

Het 
leidde er ook toe dat 

verreweg 
het 

grootste 
del van er avond er 

vragen 
werden 

gesteld 
en 

daarop 
werd 

geantwoord. 
Hierdoor is er die avond 

geen toelichting gegeven op 
de zaken zoals 

veiligheid 
en 

integratie 
ook 

is 

nauwelijks 
aan bod 

gekomen 

wat 

er, 
als die keuze wordt 

gemaakt, op 
de locatie 

gebouwd gaat 
worden en 

hoe dit 
eruit ziet. 

Doordat dat die avond 
niet is 

gedeeld zijn 
daar 

nog 
veel 

vragen 
over. 

Niet 
alleen 

bij 
u maar 

ook 
bij 

anderen. 
Dat 

leidt 
tot een te 

groot 
aantal 

gespreksverzoeken 

om 
daar 

invulling 

aan te 
kunnen 

geven. 

Ondertussen is het voorstel aan de raad met al de 
bijlagen erbij openbaar gemaakt. 

In dat voorstel staan 

veel antwoorden. 
Er 

wordt onder andere 
ingegaan 

op 
het aantal 

locaties, 
de 

maateregelen op 
het 

gebied 
van 

veiligheid, 
de kosten en de 

huisvesting 
van andere 

doelgroepen 
zoals statushouders. 

Ook worden 
in 

de 
bijlagen 

de 
vragen 

die 
maandagvond 

18 
september zijn gesteld, 

in 
de zaal of 

via 
de 

mentimeter, 
beantwoord. 

(geanonimiseerd)



U kunt daar de antwoorden 
op 

uw 

vragen 
vinden. 

Mijn 
verzoek aan u is om die stukken door te lezen. Mocht 

u daarna 
nog vragen 

hebben dan kan ik 
kijken 

of die beantwoord kunnen worden. 

Hierbij 
de link naar de stukken 

op 
onze website: 

Link 
naar 

website 

Met 

vriendelijke groet, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M.A.I. Born EMIA | Gemeentesecretaris 

- 

Algemeen 
directeur 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | 
Schipluiden 

| 
(O15) 

380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 

uitgeroepen 
tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het 

wereldwijde 
netwerk van 

gemeenten 
dat zich 

sterk maakt om de kwaliteit van leven te verbeteren. 

Kijk 
voor meer informatie 

op www.middendelfland.nl 
en 

www.cittaslow- 

nederland.nl. 
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Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt 
nodig 

is. 

Disclaimer 

Van: bestuurssecretariaat 
<bestuurssecretariaat@middendelfland.nl> 

Verzonden: 
maandag 

25 
september 

2023 11:02 

Aan: 

NL 

2 ni corn 
CC: Born Martien 

<MBorn@middendelfland.nl> 

Onderwerp: 
RE: 

Gesprek 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Goedemorgen EE (geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

Uw bericht is in 

goede 
orde 

ontvangen 
maar helaas heeft 

u 
daar door 

omstandigheden geen bevestiging 

ontvangen. 
Onze 

excuses daarvoor. 

Wij zorgen 
ervoor dat 

uw 
bericht 

bij 
de 

burgemeester 
en 

gemeentesecretaris 
onder de aandacht wordt 

gebracht. 

  

  

Met 

vriendelijke 
groeten, 

Gemeente Midden-Delfland 

| 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | 

Schipluiden 
| 

(06) 

(geanonimiseerd)

Werkdagen: maandag 
t/m 

donderdag 

Midden-Delfland is in 2008 

uitgeroepen 
tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het 

wereldwijde 
netwerk van 

gemeenten 
dat zich 

sterk maakt om de kwaliteit van leven 
te 

verbeteren. 

Kijk 
voor meer informatie 

op 
www.middendelfland.nl 

en www.cittaslow- 

nederland.nl. 
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Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt 
nodig 

is. 

Disclaimer 

Van: 

Neer 

OE Keelutd 
Verzonden: 

dinsdag 
19 

september 
2023 08:30 

Aan: Hemmen Bram 
van <BvanHemmen@middendelfland.nl> 

Onderwerp: Gesprek 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

  

Voorzichtig: 
deze mail komt 

van 
buiten 

onze omgeving. 
LET OP MOGELIJKE PHISHING. Controleer links 

en bijlagen 
in de e-mail 

goed! 

Beste 
Bram, 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Als 
redelijk recente 

inwoner van Den 
Hoorn, 

een 

plaats 
die als 

gemoedelijk, vriendelijk 
en 

veilig 
wordt 

omschreven, 
ben ik heel verbaasd over de situatie van 

gisteravond. (het onderwerp 
buiten 

beschouwing latend). 

Ik voelde me als inwoner van Den 
Hoorn, geïntimideerd 

door de 
beveiliging bij 

de 
deur, 

de kolonne van 

medewerkers waar 

je 
door heen moest en de 

aanwezige politie. 
Verder 

mag 
ik van een 

burgemeester (ook 
een 

interim) 
verwachten dat 

hij 
voor 

zijn 
bewoners staat en dat niet het doel is om emoties 

hoog op 
te laten 

lopen 

door iemand met een microfoon 
op neerbuigende 

manier met 
vragen 

om te laten 
gaan 

en in verschillende 

situaties zelfs 
respectloos op 

mensen te 
reageren (non 

verbaal is 60% van de 
communicatie). 

In eerdere 

artikelen waarin 
u uw 

zelf 
profileert geeft u 

een ander beeld af dan 
wat 

ik 
gisteravond gezien 

heb. 

Ik 
begrijp 

heel 
goed 

dat 
u 

een 

bepaalde weg 
bent 

ingegaan 
die 

lastig terug 
te 

draaien is. Ook is 
duidelijk 

geworden 
dat het een 

geldkwestie 
is en dit 

mag opvang 
van asielzoekers nooit 

zijn, 
zeker niet als dit 

complex 

tegen 
een al 

zorgelijke wijk gebouwd 
wordt. 

Zorg 
er eerst voor dat de Kreek een 

veilige 
en sociale 

wijk 
wordt 

(Cittaslow 
zoals beschreven in de 

bouwplannen) 
in 

plaats 
van de 

getto 
waar het nu al heen 

dreigt 
te 

gaan. 
Ook 

mag je 
verwachten in een democratisch land dat er naar de inwoners 

geluisterd wordt, 
zeker als men 

aangeeft 

niet 
afwijzend 

t.o.v. 
opvang 

te 
staan, 

maar wel 
tegen 

de 
grootschaligheid 

en de alleenreizende. En nee ook ik ben 

niet 

tegen opvang, 
maar wel voorstander om het 

te 
verdelen over de drie kernen en 

bij 
deze 

plek 
ook de 

statushouders 
te vestigen, 

zodat 
eindelijk 

de 
wijk afgebouwd 

kan worden 
volgens bestemmingsplan. 

Laten 
we 

met elkaar in 
gesprek gaan, 

zodat ook ik 
meer over 

uw 

zienswijze 
leer. Want 

op 
dit moment met de 

antwoorden die u 

geeft begrijp 
ik deze niet. 

Vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


